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امام جمعه مهربان:بسيج مكتب شاهدان و شهيدان گمنام است

امام جمعه مهربان گفت: بسيج مدرسه عشق و مكتب شاهدان و شهيدان گمنام در حوادث گوناگون است.

امام جمعه مهربان گفت: بسيج مدرسه عشق و مكتب شاهدان و شهيدان گمنام در حوادث گوناگون است.
به گزارش خبرگزاري فارس از مهربان، حجتالاسلام سيدعلي خاكپور امروز در خطبههاي نماز جمعه اين هفته مهربان، ضمن سفارش
خويش و نمازگزاران به رعايت تقواي الهي، به پيام رهبر معظم انقلاب اسلامي حضرت آيتالله خامنهاي به حجاج بيتالله الحرام به
مناسبت روز برائت از مشركان اشاره كرد و اظهار داشت: مقام معظم رهبري در پيام خود به حجاج فرمودند هيچ معروفي برتر از نجات
ملتها از چنگال قدرت اهريمني استكبار و هيچ منكري زشتتر از وابستگي و خدمت به مستكبران نيست و كعبه رمز وحدت و عزت و

نماد توحيد و معنويت است.
خطيب جمعه مهربان در ادامه با تبريك پيشاپيش آغاز هفته بسيج اظهار داشت: بسيج مدرسه عشق و مكتب شاهدان و شهيدان

گمنام در حوادث گوناگون است.
خاكپور افزود: پس از پيروزي انقلاب اسلامي خصوصاً در زمان جنگ تحميلي گروههاي فراواني در خط اسلام ناب محمدي (ص) و

مخالفت با استكبار و پولپرستي و تحجرگرايي تشكيل شدند كه عمده ويژگي آنها داشتن تفكر بسيجي بود.
خطيب جمعه مهربان اظهار داشت: بسيج يك حركت اجتماعي است و بسيج همان مسئلهاي است كه در صدر اسلام نيز بوده است و
در اسلام تفكر بسيجي داراي سابقه بوده و در واقع آماده كردن هر جوان براي دفاع از اسلام همان عمل به بينش و تفكر بسيجي

است.
امام جمعه مهربان در ادامه به عيد سعيد غديرخم و عيد ولايت اشاره كرد و با تبريك پيشاپيش اين عيد بزرگ به تمام مسلمانان جهان
اظهار داشت: از قربان تا غدير يك مقطعي است متصل و مرتبط با مسئله امامت و خداوند در قرآن كريم اين عيد را از همه عيدها

بالاتر دانسته است.
خاكپور افزود: اين عيد از همه عيدها بالاتر است، چون تكليف امت اسلامي در زمينه هدايت و در زمينه حكومت در حادثه غدير معين

شده است.
خطيب جمعه مهربان مسئله غدير را يك شاخص دانست و تصريح كرد: مسئله غدير يك شاخص است و يك معيار روي ميزان است و

غدير يك مسئله اسلامي و نه شيعي است.
خاكپور مسئله ولايت را مهمترين مسئله دين دانست و افزود: اساسيترين مسئله دين مسئله ولايت است چراكه ولايت نشانه و سايه

توحيد است.
امام جمعه مهربان عيد غدير را مايه وحدت اسلامي عنوان كرد و افزود: غدير مايه وحدت اسلامي است و بعد از وجود مقدس نبي اكرم
(ص)، امام به حق، حضرت علي (ع) است چراكه علي (ع) همه وجودش براي خدا بود و دلبستگي حضرت علي (ع) رضايت الهي و

حركت در مسير صراط مستقيم و همه وجودش براي خدا بود.
خاكپور با تسليت فرا رسيدن سالگرد ارتحال مرجع عاليقدر جهان تشيع حضرت آيتالله ميزرا جواد تبريزي، فرا رسيدن فرخنده ميلاد

حضرت امام محمد باقر (ع) را تبريك گفت.
خطيب جمعه مهربان در خطبه اول نماز با تاكيد بر نهادينه شدن فرهنگ حجاب در جامعه اظهار داشت: رعايت حجاب و فرهنگ آن
سبب ميشود كه عواطف جنسي و محبت خانوادگي زن و شوهر به يكديگر اختصاص يابد و اگر اين روند ادامه يابد موجب پيدايش

نسل پاك و مطمئن و استحكام خانوادهها ميشود.
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